



Date: 12/4/2022

Ref: BLDN-BS-HA-22-030

To: Mr. Nasser Abdullah Al Abdul Ghani

Market Operations Department

Qatar Stock Exchange

Sub: Baladna Q.P.S.C adjourns its EGM to April 20, 2022, due to the lack of a legal quorum.

Greetings,

With reference to the abovementioned subject, kindly be advised that Baladna QPSC Extraordinary General Meeting was scheduled to be held today Tuesday, April 12, 2022, however, due to the lack of a legal quorum required for the extraordinary general meeting, it was decided to adjourn the meeting to the reserve date on Wednesday, April 20, 2022 immediately after the Annual General Meeting scheduled on the same day at 9:30PM, online through "Zoom Application".

Best regards,

Hassan Morad Agha

Board Secretary



التاريخ: 2022/4/12م

رقم المرجع: BLDN-BS-HA-22-030

السيد ناصر عبد الله العبد الغني المحترم،

مدير إدارة عمليات السوق

بورصة قطر

الموضوع: تأجيل موعد إنعقاد الجمعية العامة غير العادية لشركة بلدنا ش.م.ع.ق.، لتاريخ 2022/4/20م، نظراً لعدم إكمال النصاب القانوني.

تحية طيبة و بعد،

بالإشارة للموضوع أعلاه يرجى العلم بأن شركة بلدنا ش.م.ع.ق. كان من المقرر ان تعقد إجتماع جمعيتها العامة غير العادية اليوم الثلاثاء الموافق 12 أبريل 2022م، ولكن نظراً لعدم اكتمال النصاب القانوني اللازم لعقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية سيتم تأجيل الاجتماع إلى الموعد الاحتياطي وذلك يوم الأربعاء الموافق 20 أبريل 2022م وذلك مباشرة بعد إجتماع الجمعية العامة العادية والمقرر إنعقاده في نفس اليوم في تمام الساعة 09:30 مساءً، من خلال تقنية الاتصال المرئي عبر تطبيق ZOOM.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

حسان مراد آغا

أمين سر مجلس الإدارة

Baladna Q.P.S.C.

North Road, Exit 44, Umm Al-Hawaya Area, Al Khor & Al-Thakhira
T: (+974) 4035 8888 | P.O. Box: 3382, Doha, Qatar
C.R: 140310 | Capital: 1,901,000,000 QAR Fully Paid
info@baladna.com

بلدنا ش.م.ع.ق.

طريق الشمال، مخرج 44، أم الحوايا، الخور والخيرية
ت: 4035 8888 (+974) | ص.ب: 3382، الدوحة، قطر
سجل تجاري: 140310 | رأس المال: 1,901,000,000 ر.ق. مدفوع بالكامل
info@baladna.com